
 

PROTOKÓŁ nr XLVIII/2013 

z sesji Rady Gminy Opatów odbytej dnia  30 grudnia 2013 roku 

w sali świetlicy środowiskowej w Opatowie 

Godzina  rozpoczęcia 11.00, godz. zakończenia 15.30 

Na 15 radnych obecnych na sesji 13 radnych 

Zaproszeni  goście: 

1. Wójt Gminy-Bogdan Sośniak  

2. Sekretarz Gminy-Jerzy Szyja 

3. Radca Prawny- Wanda Balas 

4. Skarbnik Gminy-Zbigniew Kowalik 

7. Sołtysi 

Lista obecności radnych i sołtysów w załączeniu do protokołu. 

O terminie posiedzenia radni zostali powiadomieni pisemnie. 

Porządek  obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności  

2. Przedstawienie porządku obrad  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

4. Informacja Wójta Gminy o bieżącej działalności miedzy sesjami  

5. Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów  

6. Podjęcie uchwał w sprawie  

a. zmian w budżecie na 2013 rok  

b. zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opatów na lata 2013-2019. 

c. budżetu gminy na 2014r  

d. uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opatów na lata 2014-2019. 

e.  gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na 

2014r  

f. gminnego programu przeciwdziałania narkomanii na 2014r  

g. planów pracy komisji na 2014r  

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów.  

8. Sprawy bieżące  

 



9. Zakończenie XLVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Opatów. 

 Przebieg posiedzenia: 

Ad-1.  

Otwarcia  sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy –Witold Łacny , powitał 

wszystkich zebranych i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność sesji. 

Ad-2.  

Na wniosek Przewodniczącego Rady, porządek obrad został przyjęty.  

Ad-3. 

Protokół z poprzednich sesji Rady Gminy  został zatwierdzony jednogłośnie. 

Ad-4.i 5. 

Informacja Wójta Gminy o bieżącej działalności miedzy sesjami: 

Wójt Gminy Bogdan Sośniak mówił nt. zakończenia inwestycji na terenie gminy. 

- zakończenie techniczne  części modernizacji ujęcia wody w Wilkowiecku 

-  przekazane zostały notarialnie, działki pod drogę na ul. Leśnej w Złochowicach – 

ostatnie podpisanie u Notariusza w styczniu. 

- przygotowywany jest przetarg na kanalizacje w Iwanowicach Małych  

Radny Leszek Biernacki zapytał o termin realizacji kanalizacji na dalszym odcinku 

ul. Kościuszki 

Wójt odpowiedział, ze decyzja w tej sprawie zostanie podjęta na przełomie luty-

marzec. 

- tak samo jest na ul. Nadrzecznej w Opatowie, trzeba skalkulować koszty, czy robić 

nitkę kanalizacyjną czy wywozić ścieki. 

Sołtys wsi Wilkowiecko – Jerzy Grzeliński  - zapytał co z funduszem sołeckim w 

poszczególnych sołectwach, od lat środki z tego funduszu nie są realizowane.  

Wójt Gminy poinformował, że fundusz ten jest wykorzystywany w ok.80%,  środki z 

niego dokładane są do zadań pilnych i koniecznych w poszczególnych wsiach.  

W punkcie tym Przewodniczący Rady Gminy Witold Łacny zapoznał obecnych ze 

stanowiskiem rady Gminy dot. pisma Stowarzyszenia „Nasza Szkoła” dot. wezwania 

do usunięcia naruszenia prawa . Odpowiedź Rady Gminy Opatów w tej sprawie 

negatywna przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Ad-6. 

Podjęcie uchwał w sprawie  



a. zmian w budżecie na 2013 rok  - z projektem uchwały zapoznał Skarbnik 

Gminy Zbigniew Kowalik – uchwała została podjęta jednogłośnie  

radny Józef Chyra przypomniał o dotowaniu do remontów dróg powiatowych., 

skoro jest szansa na poprawę stanu tych dróg. 

Przewodniczący RG wyjaśnił,  że skoro te drogi są zaplanowane w powiecie do 

realizacji, musza zostać wykonane, my jako gmina możemy pomóc w miarę 

swoich możliwości finansowych, ale tez nie musimy jeżeli na to nas nie będzie 

stać.  

b. zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opatów na lata 2013-2019 – 

uchwała podjęta jednogłośnie.  

c. budżetu gminy na 2014r –Skarbnik Gminy przedstawił opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach, opinia pozytywna z uwagami. 

Z pozytywna opinią Komisji zapoznał Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Leszek Biernacki -   uchwała podjęta jednogłośnie. 

d. uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opatów na lata 2014-

2019.- uchwała podjęta jednogłośnie. 

e.  gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na 

2014r  - do tematu  krótko nawiązał Sekretarz Gminy, jako Przewodniczący Gminnej 

Komisji Rozwiazywania Problemów Alkoholowych.  

Radny Tomasz Macherzyński zwrócił uwagę na coraz bardziej rozprzestrzeniająca 

się wśród młodzieży przemoc przez internet.  

Uchwała w tej sprawie podjęta jednogłośnie  

f. gminnego programu przeciwdziałania narkomanii na 2014r  - uchwała w sprawie 

podjęta jednogłośnie.  

g. planów pracy komisji na 2014r  - z planami pracy swoich Komisji zapoznali 

poszczególni przewodniczący. Uchwała w tej sprawie podjęta została jednogłośnie.  

Ad-7 i 8. 

Radny Piotr Rojszczyk zapytał czy Kierownik Zakładu Komunalnego Pan Puchała 

określi się odnośnie oznaczenia zasuw przy hydrantach  w Złochowicach, uważa ,że 

cala gmina Opatów powinna być objęta taka akcją.   

Wójt Gminy – w ramach inwestycji w Wilkowiecku jest umowa na hydranty i 

zasuwy, które zaczną być zmieniane i  oznaczane już w I kwartale 2014r. 

Radny Piotr Rojszczyk  poruszył  także kwestię Funduszy sołeckich. Poprał sołtysa z 



Wilkowiecka i poprosił, aby na zebraniach wiejskich  był obecny Wójt, który 

osobiście sprawę te wytłumaczy mieszkańcom wsi.  

 

Ad-9. Wobec zrealizowanego porządku obrad, Przewodniczący Radu Gminy 

zamknął  XLVIII zwyczajną sesję Rady Gminy Opatów. 

 

Protokołowała 

Joanna Krotla


